
Zápis č. 2
ze zasedání zastupitelstva obce konaného dne 19. 12. 2006

Přítomni: viz prezenční listina
Místo jednání: školní jídelna Základní školy v Ondřejově

Při zahájení bylo přítomno15 členů zastupitelstva obce. 
Jednání bylo zahájeno v 19.30 hodin.
Zastupitelstvo je usnášeníschopné.

Program jednání:
1) Zahájení, schválení programu, volba ověřovatelů zápisu, schválení minulého zápisu
2) Zpráva o činnosti rady obce
3) Rozpočtové opatření č. 6/2006
4) Rozhodnutí o zahájení prací na změně č. 1 územního plánu obce
5) Rozhodnutí o odměnách zastupitelů
6) Ustavení kontrolního a finančního výboru, osadních výborů, popř. i dalších výborů
7) Rozpočet obce na rok 2007
8) Diskuse, různé

Průběh jednání:

1)  J. Lanzendorfer navrhl zařadit  do programu složení slibu nových členů zastupitelstva 
Josefa Brabce a Jany Dvořákové. K tomu M. Macháček sdělil, že tento slib byl složen a 
podepsán krátce po ustavujícím zasedání, podepsaný slib je uložen na obecním úřadě. Dále 
J. Lanzendörfer navrhl rozpočet obce na rok 2007 zařadit jako čtvrtý bod programu, za 
rozpočtové opatření. S touto změnou všichni přítomní souhlasili. Takto upravený program 
zasedání zastupitelstva obce byl pak  schválen všemi hlasy přítomných.

Ověřovateli zápisu byli jednohlasně zvoleni J. Lanzendörfer a J. Šafra ml.

Zápis z ustavujícího zasedání ze dne 1.11.2006 byl schválen všemi hlasy přítomných.

2) Zpráva o činnosti rady obce.
M. Macháček stručně informoval přítomné o práci rady obce. J. Lanzendorfer namítl, že 
jednání rady obce je neveřejné, proto by se nemělo zveřejňovat na jednání zastupitelstva. 

3) Rozpočtové opatření  č. 6/2006. 
M. Sedláčková přečetla návrh rozpočtového opatření č. 6/2006 podle vývoje plnění rozpočtu 
na rok 2006 (příloha č. 1).
Hlasování: všichni přítomní pro.
Zastupitelstvo obce  schválilo rozpočtové opatření č. 6 /2006.

4) Rozpočet obce na rok 2007. 
M. Sedláčková přečetla návrh příjmové části rozpočtu na rok 2007. Navrhla změnu v 
položce Neinvestiční dotace na školství a státní správu – navýšit stávající částku o 13 659 
Kč. 
M. Macháček navrhl navýšení částky u pronájmu nebytových prostor  o 98 000 Kč. Jedná se 
nájem za tělocvičnu od ZŠ Ondřejov; současně bude navrženo zvýšit příspěvek škole o 
100 000 Kč. Důvodem je to, aby se náklady na provoz tělocvičny promítly do účetnictví 
školy. 
K. Znamenáček navrhl zjistit úročení  u krátkodobých  termínovaných vkladů  především u 



zahraničních bank, čímž by se mohly zvýšit příjmy z úroků. M. Macháček uvedl, že 
porovnání úrokových měr prováděl v minulém volebním období přibližně před 2 lety a že se 
uložení na běžný účet u Komerční banky tehdy ukázalo jako nejvýhodnější vzhledem k 
pásmovému úročení (vyšší úroková míra při vysokých vkladech) a dobré likviditě. Zjistí, 
jaká je situace dnes. 

M. Macháček pak přednesl návrh výdajové části rozpočtu, diskutovalo se k jednotlivým 
položkám.
Lesní hospodářství. J. Lanzendörfer navrhl, aby se zvýšila odměna lesnímu hospodáři o 
5 000  Kč a současně se snížila o tuto částku položka Náklady na sazenice, chemikálie, 
pletivo a drobný materiál. M. Macháček doporučil, aby se o navýšení odměny uvažovalo 
později, až bude známo, jak se vyvíjí plnění rozpočtu. Při hlasování byl návrh J. 
Lanzendörfera schválen.
Příspěvek na činnost základní školy. M. Macháček navrhl, aby se příspěvek škole zvýšil o 
100 000 Kč, což je přibližně částka, kterou bude ZŠ platit za pronájem tělocvičny. Návrh byl 
schválen.
Příspěvek na činnost Sportovně-kulturního centra. M. Macháček navrhl vyčlenit odměnu 
manažerky do samostatné položky, protože manažerka je placená z prostředků obce, ne z 
prostředků SKC. Návrh byl schválen. 
J. Lanzendorfer vznesl připomínku, že zřízení nové příspěvkové organizace zbytečně 
zatěžuje rozpočet a zda je SKC skutečně využíváno obyvateli naší obce, nebo obyvateli 
okolních obcí. Josef Brabec navrhl, aby rada obce zpracovala v polovině roku plán 
prosperity KD a SKC  přibližně  na 3 roky  a  na zasedání zastupitelstva, kde bude tento plán 
projednáván, pozvala i manažerku SKC  ing. Řešátkovou. M. Macháček uvedl, že příspěvek 
je letos vyšší vzhledem k tomu, že jde o projekt, který se rozjíždí, a že už při projednávání 
výše příspěvku sdělil manažerce, že v následujících letech bude nutné příspěvek snížit a 
směřovat k vyrovnanému hospodaření. Pokud jde o plán rozvoje SKC, ten by musela 
vypracovat manažerka, ne rada obce. Manažerka bude pozvána na některé z dalších zasedání 
zastupitelstva, aby tam o SKC informovala. 
K. Znamenáček navrhl nechat zpracovat  analýzu na tepelné čerpadlo pro vytápění KD.
Vedení obecní kroniky. J. Lanzendörfer navrhl, aby odměna pro kronikáře byla zvýšena o 
1 000 Kč a o tuto částku byla snížena položka Nákup křovinořezu. Návrh byl schválen.
Požární ochrana – jednotka Turkovice. M. Macháček navrhl navýšit tuto položku o částku 
10 000 Kč, což je nevyčerpaná část dotace pro tuto jednotku převedená z r. 2006, která musí 
být vyčerpána do 30. 6. 2007. Návrh byl schválen.
M. Tlamichová navrhla zvýšit výdaje kapitoly Činnost knihovny o 1 000 Kč. Návrh byl 
schválen.
Místní správa. M. Macháček navrhl zvýšení této kapitoly o 40 000, protože Astronomický 
ústav nám už nebude moci dodávat plyn na vytápění budovy obecního úřadu, a proto bude 
nutné vybudovat u této budovy vlastní plynovou nádrž. Návrh byl schválen.
Samospráva obce. Při projednávání této položky se M. Macháček zavázal, že si v roce 2007 
dobrovolně sníží plat starosty o 5 % proti výši, která je stanovena vládním nařízením.

Hlasování o takto upraveném rozpočtu: 12 hlasů pro, 0  proti, 3 se zdrželi.

Zastupitelstvo obce schválilo upravený návrh rozpočtu na rok 2007 (příloha č. 2).

5) Rozhodnutí o zahájení prací na změně č. 1 územního plánu obce. 
Důvodem pro zahájení prací na změně ÚP je především uvedení již schváleného ÚP do 
souladu s potřebami obce a odstranění některých nedostatků. 

Hlasování o zahájení prací: všichni přítomní pro. 



Zastupitelstvo obce schválilo zahájení prací na změně č. 1 územního plánu obce.

6) Rozhodnutí o odměnách zastupitelů.
M. Macháček informoval o tom, že vládní nařízení č. 50/2006 Sb. stanoví odměnu 
uvolněného starosty v současné době na 35 450 Kč měsíčně, a zopakoval svůj závazek snížit 
si tuto odměnu o 5 %. Dále informoval o návrhu rady ponechat výši měsíčních odměn pro 
neuvolněné zastupitele stejnou jako na konci minulého volebního období, tj. 945 Kč pro 
členy rady, 6 300 Kč pro místostarostku a 315 Kč pro ostatní členy zastupitelstva s tím, že 
odměny by se začaly vyplácet od 1. 1. 2007.
 
Zastupitelé, kteří nejsou členy rady, se vzdali odměny. Místostarostka navrhla, aby výše její 
odměny byla stejná jako pro ostatní členy rady, tj. 945 Kč měsíčně. 
Celkový návrh na odměny je tedy: členové rady včetně místostarostky: 945 Kč měsíčně s 
platností od 1. 1. 2007, ostatní členové zastupitelstva nebudou pobírat odměnu.
Hlasování: 12 hlasů pro, 3 se zdrželi.
Zastupitelstvo schválilo výši odměn pro členy rady a vzalo na vědomí odměnu starosty.

7) Ustavení výborů zastupitelstva. 
Finanční výbor. Rada navrhla J. Šafru ml. a V. Beránka ml. Zastupitelé za volební stranu 
Sokol Ondřejov oznámili, že v žádném výboru ani komisi pracovat nebudou. 
Jan Šafra ml. oznámil, že nebude kandidovat do výboru, protože je pracovně vytížen. 
V. Beránek ml. oznámil, že nebude kandidovat, pokud ve výboru nebudou i opoziční 
zastupitelé. Finanční výbor pro nedostatek kandidátů nebyl ustaven. 
Kontrolní výbor. M. Macháček navrhl do kontrolního výboru J. Ročáka. Žádní další 
kandidáti nebyli navrženi ani se nepřihlásili. Kontrolní výbor pro nedostatek kandidátů 
nebyl ustaven.
Osadní výbor Třemblaty. M. Macháček navrhl tyto členy, kteří se svou kandidaturou 
souhlasí: Ivo Císař, Markéta Tlamichová a  Jana Pohanková. 
Hlasování: všichni přítomní pro.
Osadní výbor Turkovice. M. Macháček navrhl tyto členy, kteří se svou kandidaturou 
souhlasí: Petr Jahelka a Jana Dvořáková. Josef Brabec navrhl za dalšího člena Jana Brabce, 
který se svou kandidaturou souhlasí.
Hlasování: všichni přítomní pro.
Za předsedu osadního výboru v Třemblatech byl navržen Ivo Císař.
Hlasování: všichni přítomní pro. 
Za předsedu osadního výboru v Turkovicích byl navržen Jan Brabec.
Hlasování: všichni přítomní pro. 

Návrh na zřízení dalších výborů nebyl podán.

Pokud jde o odměňování členů výborů, bylo navrženo, aby nedostávali měsíční plat, ale aby 
jim byla odhlasována jednorázová odměna na konci roku 2007.
Hlasování: 14 hlasů pro, 1 se zdržel.

Zastupitelstvo obce zřídilo osadní výbor v Turkovicích ve složení Jan Brabec (předseda), 
Jana Dvořáková a Petr Jahelka, a osadní výbor ve Třemblatech ve složení Ivo Císař 
(předseda), Markéta Tlamichová a Jana Pohanková.

8) Diskuse, různé.
Václav Beránek ml. přečetl návrh usnesení zastupitelstva k bodu veřejná kontrola obce 
(příloha č. 3). 



Hlasování: 13 hlasů pro, 2 se zdrželi.

J. Lanzendorfer žádal o odstranění překážek v travnatém pásu vedle vozovky v ulici K 
Votavce. 

J. Kölbl navrhl stanovit pravidla provozu v KD. Pravidla by měla být dohodnuta na schůzi 
rady obce dne 8. 1. 2007, na kterou budou přizváni zástupci všech spolků, které využívají 
sál. 

Další připomínky vzneseny nebyly. M. Macháček  poděkoval všem přítomným za účast a 
ukončil zasedání zastupitelsva obce.

     

                                                                                           RNDr. Martin Macháček          
     starosta obce

       Zapsala: Dana Neumannová

       Ověřili:


